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Abstract (en)
[origin: CA3163903A1] The invention relates to a trigger unit (2) for a firearm, comprising a hammer (21) rotatably about a hammer axis (212) and
prestressable by a hammer spring (211), a trigger lever (26) rotatably about a trigger axis (262), the trigger lever (26), has a trigger (264) and a
trigger rear (263), which receives at least one interrupter (3). A sear (4) is rotatably mounted about a sear axis (43) and prestressable by a sear
spring (41). The sear axis (43) and the trigger axis (262) coincide, and the sear (4) has a bearing recess (42) for receiving and limited rotation
about a disconnector axis (35) of a disconnector pivot (32) formed on the underside of the disconnector (3), the bearing recess (42) being formed
surrounding the disconnector pivot (32) at least partially in the direction of rotation about the disconnector axis (35).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Abzugseinheit 2 für eine Schusswaffe, umfassend einen um eine Hammerachse 212 drehbar gelagerten und mittels einer
Hammerfeder 211 vorspannbaren Hammer 21, einen um eine Abzugsachse 262 drehbar gelagerten Abzugshebel 26, welcher integral ausgebildet
ein Züngel 264 und einen Abzugshinterteil 263 aufweist, welcher zur Aufnahme zumindest eines Unterbrechers 3 ausgebildet ist, sowie ein um eine
Rastelementachse 43 drehbar gelagertes und mittels einer Rastelementfeder 41 vorspannbares Rastelement 4, wobei das Rastelement 4 zumindest
teilweise innerhalb des Abzugshebels 26 derart angeordnet ist dass die Rastelementachse 43 und die Abzugsachse 262 zusammenfallen, und das
Rastelement 4 an seiner Oberseite eine Lagerausnehmung 42 zur Aufnahme und begrenzten Rotation um eine Unterbrecherachse 35 eines an
der Unterseite des Unterbrechers 3 ausgebildeten Unterbrechergelenks 32 aufweist, wobei die Lagerausnehmung 42 das Unterbrechergelenk 32
zumindest teilweise in Rotationsrichtung um die Unterbrecherachse 35 umschließend ausgebildet ist.
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